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امام جمعه بناب:آرامش بلاد اسلامی فقط با از بین رفتن رژیم صهیونیستی امکانپذیر است

امام جمعه بناب با بیان اینکه تمام مشکلات بلاد اسلامی از رژیم صهیونیستی است، گفت: اگر مسئله رژیم صهیونیستی

حل نشود بلاد اسلامی روی آرامش نخواهند دید.

امام جمعه بناب با بیان اینکه تمام مشکلات بلاد اسلامی از رژیم صهیونیستی است، گفت: اگر مسئله رژیم صهیونیستی حل نشود بلاد
اسلامی روی آرامش نخواهند دید.

به گزارش خبرگزاری فارس از بناب، حجتالاسلام شیخ مصطفی باقری بنابی امروز در آخرین جمعه از ماه مبارک رمضان و مصادف با
روز جهانی قدس در خطبههای نماز جمعه شهرستان بناب با بیان اینکه امروز تمام مشکلات ملل اسلامی در منطقه از وجود اسرائیل به

وجود آمده است، اظهار کرد: اگر مسئله اسرائیل حل نشود، بلاد اسلامی روی آرامش به خود نخواهند دید.

وی با تأکید بر اینکه امروز تمام مصیبتهای بلاد اسلامی از اسرائیل نشأت میگیرد، افزود: امروز جهان اسلام یکی از پرالتهابترین و
سختترین شرایط تاریخ را سپری میکند!

امام جمعه بناب ادامه داد: امروز بیش از هر زمان دیگری به عدل علی(ع) نیازمندیم و به مسلمانان بیش از پیش باید اظهار تأسف
کرد؛ چرا با وجود اینکه معارف اهل بیت(ع) و گنجینهها در اختیار آنهاست، ولی مسلمانان حرکتی از خود نشان نمیدهند؟!

باقری بنابی سپس ضمن محکوم کردن اقدام سلفیها و تکفیریها در به خاک و خون کشیدن مسلمانان در کشورهای مسلمان تأکید
کرد: فضاحتبارتر اینکه استکبار جهانی و دشمنان قسم خورده این فجایع را به حساب مسلمانان میگذارند.

خطیب جمعه شهرستان بناب همچنین با بیان اینکه جمهوری اسلامی در میان کشورهای دنیا تکلیف زیادی نسبت به سایر کشورها در
قبال کشتار مسلمانان دنیا دارد؛ تصریح کرد: امروز این وظیفه متوجه مسئولین جمهوری اسلامی است که سعی خود را مضاعف کنند و

برای رسیدن به هدف عالی ضعفهای درون خود را اصلاح کنند.

وی افزود: بعد از گذشت 35 سال از پیروزی نظام مقدس جمهوری اسلامی با اینکه نظام، نظام اسلامی و علوی است، اما از نظر عدالت
در بخشهای مختلف مشکل داریم و مقام معظم رهبری بارها در جلسات خصوصی و نیمه خصوصی به مسئولان موعظه کردهاند. هم
در حوزه اقتصاد، هم در حوزه اخلاق! البته عدهای قلیل، تند و افراطی و خودسر به نام دین و حمایت از ارزشها با عملکرد ناصحیح و

غیرمنطقی خود مقدسات را زیر سئوال میبرند و آب از آب هم تکان نمیخورد.

حجتالاسلام باقریبنابی با اشاره به اینکه چنین افراد و تفکراتی باید تعدیل شوند؛ گفت: چنین افراطیگریها باید به قانون برگردند
وگرنه نظام خودش خسارت دیده و اثرگذاری کمتری خواهد داشت از این رو کسی که متعصب به اسلام است، باید در تمام زمینهها

مظهر عدالت باشد.
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رئیس شورای فرهنگ عمومی بناب از بزرگان نظام و علما خواست تا ضعفهای موجود در مسیر عدالت را برطرف کنند و عدالت
اخلاقی و عدالت علوی را محور قرار دهند.

وی در ادامه خطبههای نماز جمعه بناب ضمن تقدیر و تشکر از حضور آحاد مختلف مردم در راهپیمایی روز جهانی قدس و همچنین
حضور پررنگ مردم در ایام ماه مبارک رمضان در مساجد و نیز عدم مشاهده مظاهر روزهخواری افزود: جا دارد از زحمات شبانهروزی
مأموران محترم نیروی انتظامی که طی یک ماه اخیر به صورت 24 ساعته تلاش کردند؛ در سطح شهر و حاشیه شهر و همچنین

روستاها و جادهها امنیت و آسایش و آرامش را با امکانات محدود و با نیروی کم فراهم آوردند، تقدیر و تشکر به عمل آید.
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